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PROTOKÓŁ NR XIX/ 2020 

Z zdalnej Sesji Rady Gminy Kołobrzeg 

odbytej w dniu 1 lipca 2020 roku 

 

Działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy  z dnia  8 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym  ( Dz. U. z 2020 r. poz. 713) oraz paragrafu 21 ust. 5 

Statutu Gminy Kołobrzeg oraz art. 15 zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 

r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem , 

przeciwdziałaniem i zwalczeniem COVID-19 , innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych ( Dz. U. z 2020 r. poz. 374 z zm.)   

XIX zdalną Sesję o godz. 10:00 otworzył Przewodniczący Rady Pan Julian 

Nowicki. 

Na podstawie listy obecności stwierdził quorum do podejmowania 

prawomocnych decyzji i uchwał. Przywitał kierownictwo Urzędu Gminy. 

Proponowany porządek obrad  : 

1. Sprawy regulaminowe: 

 - Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności, 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie gminy na 2020 rok nr druku 163, 

2) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Kołobrzeg na lata 2020-2029 nr druku 164, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi nr druku 165, 

4)  ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właściciel nieruchomości za 

usługi w zakresie odbioru odpadów komunalnych nr druku 166 
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5) ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowowych i transportu 

nieczystości ciekłych nr druku 167 

6) zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso nr druku 168 

7) zmiany uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego  

i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów płatności dla 

inkasentów i wynagrodzenia za inkaso nr druku 169 

8) zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej nr druku 170 

9) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości ( ob. ew. Korzystno) nr druku 

171, 

10) zbycia części nieruchomości gruntowych ( ob. ew. Obroty) nr druku 172, 

11) zbycia części nieruchomości gruntowych ( ob. ew. Karcino ) nr druku 173 

12) wyrażenia zgody na zbycie części nieruchomości ( ob. ew. Karcino)  nr 

druku 174, 

13) wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu części nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Kołobrzeg nr druku 175 , 

14) wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu części nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Kołobrzeg nr druku 176 , 

15 ) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Kołobrzeg w części obrębu Dźwirzyno , w graniach działki o nr ew. 819          

nr druku 177, 

16) nadania nazwy ulicy w Niekaninie nr druku 178, 

17) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy ulic w Niekaninie nr druku 

179, 

18 ) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kołobrzeg na rok 

szkolny 2020/2021 nr druku 180 
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19 ) Gminnego Programu Profilaktyki Grypy dla Mieszkańców Gminy 

Kołobrzeg w wieku 65+nr druku 181, 

20) szczegółowych warunków i trybu przyznawania dorocznych nagród za 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony 

kultury nr druku 182, 

21)  zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Sportu, Turystyki i Rekreacji w 

Dźwirzynie nr druku 183. 

3. Wolne wnioski i oświadczenia . 

4.  Zamknięcie Sesji.   

Porządek obrad stanowi załącznik Nr 2 do protokołu z sesji Rady Gminy Kołobrzeg. 

Przewodniczący obrad poinformował , że na wniosek  5 radnych wprowadził do 

porządku obrad projekt uchwały w sprawie określenia zasad, trybu przyznawania, 

pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych 

oraz nagród dla trenerów za osiągnięte wyniki sportowe. 

Radny Pan Tomasz Królikowski odniósł się do tego dodatkowego projektu . Radny 

uważa , że jest to dobry projekt uchwały warty pracy nad nim , ale jeszcze nie na 

dzisiejszej sesji. Uważa, że należy skonsultować się z Panią ds. oświaty.  Radny 

rozmawiał z tą Panią w zakresie nagród , stypendiów dla uczniów za dobre wyniki w 

nauce i taki projekt uchwały zostanie przygotowany na wrzesień przed uchwałą 

budżetową . Radny skierował prośbę do autora projektu uchwały radnego Pana 

Krzysztofa Chabaj , by się zajął tym projektem razem z Panią ds. oświaty i sporządził 

jedną wspólną uchwalę, obejmującą sprawę stypendiów sportowych, ale też dla 

uczniów za dobre wyniki w nauce. Poruszane były kwestie, czy można wynagradzać 

dzieci, które mieszkają w naszej gminie ,ale chodzą do szkół na terenie miasta 

Kołobrzeg. Czy stypendiów należy się im z miasta, czy gmina Kołobrzeg może ich 

również wyróżnić . 

To są kwestie do wypracowania. Radny proponuje, aby wycofać projekt z tej sesji , by 

go dopracować.  
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Wówczas do projektu budżetu będziemy mieć analizę, jakie koszta należy zaplanować 

na wypłacanie stypendiów i sportowych oraz za wysokie wyniki w nauce. Jest wiele 

elementów ,które należy doprecyzować w tej uchwale, na dzień dzisiejszy jest zbyt 

uboga. 

Przewodniczący obrad również uważa, ze jest to dobra uchwała i  iele samorządów 

takie uchwały podejmuje. Przewodniczący rozmawiał z przedstawicielami klubów 

sportowych , że uchwała przygotowana przez radnego Pana Chabaja wymienia kilka 

dyscyplin sportowych . Zasugerowali , aby ten katalog jeszcze rozszerzyć o inne 

dyscypliny sportowe. Przewodniczący obrad zaproponował, aby skierować  projekt do 

prac w Komisji i przeanalizować,  kto mógłby korzystać z takiego stypendium, Czy 

może dostać nie mieszkaniec naszej gminy, ale należy do klubu sportowego z terenu 

naszej gminy ? 

Radny Pan Krzysztof Chabaj – radny nie chce by mówiono , że jest to jego projekt 

uchwały. Obdzwonił wszystkich radnych i prosił aby radni podpisali się pod 

proponowanym projektem uchwały i ją podjęli. Jeżeli chodzi o dzieci  osiągające 

wysokie wyniki w nauce oczywiście, jest za tym aby to doprecyzować oraz o inne 

dyscypliny sportowe. 

Radny Pan Tomasz Czechowicz uważa, że uchwała jest warta podjęcia wymagająca 

dyskusji i prac nad nią . Sam ma kilka propozycji do niej . 

Radny Pan Tomasz Czechowicz zgłosił wniosek formalny o wycofanie projektu 

uchwały i skierowanie jej do prac w Komisjach i podjęcie uchwały na najbliższej sesji. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj wycofuje wniosek w sprawie podjęcia uchwały i niech 

powróci na najbliższą sesję,  po doprecyzowaniu jej o aspekty dzisiaj poruszone. 

Pozostali radni ( Pani Iwona Adamusiak- Kutrowska, Krzysztof Najmanowicz, Anna 

Matejak, Tomasz Szafrański)  , którzy podpisali się pod wnioskiem również wyrazili 

zgodę nad wycofaniem projektu uchwały. 

Za wycofaniem wniosku o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie określenia zasad, trybu przyznawania, pozbawiania oraz rodzajów i 
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wysokości stypendiów sportowych dla osób fizycznych oraz nagród dla trenerów za 

osiągnięte wyniki sportowe, wszyscy radni byli jednogłośni. 

Przewodniczący obrad odniósł się do załącznika graficznego do projektu uchwały na 

nr druku 174. 

Jest to projekt o sprzedaży drogi dz. 476/1 w Karcinie. Jest to odcinek przy starej 

szkole droga 530 , pierwsza droga w prawo i pół budynku stoi na drodze. Ten budynek 

po byłej szkole stoi w połowie na drodze gminnej. Tą drogą gminną uczęszczają 

rolnicy, jest to dojazd do swoich pól. Na mapce praktycznie tej drogi koło szkoły nie 

ma, tam przejazdu generalnie obecnie nie ma. Jest postawione ograniczenie tonażu do 

5 ton. W takiej sytuacji rolnicy nie mogą tamtędy jeździć. Jest tak wąska droga, a 

ludzie stawiają samochody przy tej posesji i nie można tą drogą przejechać . 

Mieszkańcy narzekają , że przy tej drodze budynki pękają. Jest sprawa sądowa o 

rozgraniczenie tej drogi. Praktycznie tej drogi tam nie ma. Przewodniczący rady 

uważa, że do momentu rozstrzygnięcia sporu sądowego, ta droga którą chcemy 

sprzedać byłaby drogą alternatywną do pól i należy się wstrzymać z podejmowaniem 

tej uchwały. 

Radny Pan Tomasz Szafrański – bez dokładnego rozeznania  przez nas radnych, 

sprzedanie tej drogi rodziłoby konflikty. Tak się nie robi. Gdzie jest konflikt, nie 

powinniśmy podejmować uchwał. Rolnicy nie mieliby dojazdu do swych pól.  

Radny Pan Krzysztof  Filipowicz powiedział, że mieszkańcy złożyli takie pismo z 

protestem do gminy, tylko my radni jego nie otrzymaliśmy. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj przypomniał, że ten projekt uchwały w sprawie 

sprzedaży działki w Karcinie wchodzi pod obrady już po raz trzeci. To budzi konflikty 

społeczne,  a rolą wójta i rady nie jest dopuszczać do tego. Dobrze, że przewodniczący 

rady zauważył ten problem. Radny uważa, że nie powinniśmy podejmować tego 

tematu na sesji zdalnej i wykorzystywać pandemii ,aby zainteresowane osoby nie 

mogły się wypowiedzieć w tym temacie . 

Radny Pan Zygfryd Zygowski –  prosił aby radni wyjeżdżali w teren ,aby zapoznać się 

z podejmowanymi tematami . Wówczas byśmy wiedzieli jaki jest stan faktyczny 
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można byłoby porozmawiać z osobami zainteresowanymi a tak już 3 raz debatujemy 

nad tym samym tematem. 

Pracownik urzędu Pani Róża Smarul – wyjaśniła procedurę rozgraniczeniową działki 

nr 530 w Karcinie. Tam jest kwestia dobudowania przez właścicieli tego budynku 

ganku i ten ganek wchodzi 1 metr w drogę . Droga ta służy rolnikom i obecnie toczy 

się postępowanie sądowe o rozgraniczenie drogi. Nie będzie takiej sytuacji, że droga 

będzie nieprzejezdna.  Równoległa jest droga prowadząca do tej drogi przy 

zabudowaniach i to jest kolejna droga gminna. 

Radny Tomasz Czechowicz – uzasadnienie do uchwały jest niepełne. W tym 

momencie ta sprzedaż staje się bezzasadna . Są potrzeby komunikacyjne mieszkańców 

i należy uchwałę wycofać. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj wycofajmy tą uchwałę i do tego nigdy nie wracajmy, to 

odcinek 100 metrów i tam zawsze była droga.  

Radny Pan Krzysztof Filipowicz zgłosił wniosek formalny o wycofanie z porządku 

obrad  projektu uchwały na nr druku 174 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie części 

nieruchomości   ( ob. ew. Karcino) – głosowało 14 radnych za, 1 wstrzymujący głos. 

Za przyjęciem porządku obrad po wprowadzonych zmianach głosowało – 15 radnych 

za. 

Ad. 2  Podjęcie uchwał. 

1/ w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok 

Opinie Klubu i Komisji były pozytywne. 

Radny Pan Zygfryd Zygowski odniósł się do zwiększenia wydatków na dotacje 

celowe dla Gminy Miasto Kołobrzeg na utrzymanie dzieci z terenu Gminy 

Kołobrzeg, uczęszczających do publicznych i niepublicznych przedszkoli w 

innych gminach oraz w oddziałach przedszkolnych przy szkołach 

podstawowych - skąd wzięła się taka kwota? 

Skarbnik Gminy – zwiększa się środki na przedszkola. Projektując budżet 

gminy na 2020 rok opieraliśmy się na danych z poprzedniego roku na stawce z 

zeszłego roku i ilości uczniów . Ostatecznie wynikła sytuacja, że stawki na 
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dzieci uległy zwiększeniu i została rozliczona obecnie subwencja oświatowa, a 

to powoduje , że jesteśmy zmuszeni skorygować te kwoty przeznaczane na 

dotacje celowe dla przedszkoli publicznych, niepublicznych i do miasta 

Kołobrzeg. 

Stawki,  które obowiązują u nas wynikają z wszelakich przepisów ustaw 

oświatowych i są uzależnione od stawki w ościennej gminie , którą dla nas jest 

Ustronie Morskie. 

Radny Pan Zygfryd Zygowski , czy w związku z koronowirusem i zamkniętymi 

placówkami oświatowymi będą oszczędności z tego tytułu w budżecie gminy. 

Skarbnik gminy wyjaśnił, że jeśli chodzi o dotacje dla przedszkoli, to nie bo 

przekazujemy całą stawkę na jednego ucznia. Jeśli chodzi o szkoły gminne, to 

wynagrodzenia dla nauczycieli są wypłacane w 100% i z tego oszczędności nie 

będzie . Mniejsze koszta mogą być z bieżącego utrzymania obiektu, ale to nie są 

duże kwoty. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/157/2020 w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2020 rok , 14 radnych za, 1 wstrzymujący głos. 

2) w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Kołobrzeg na lata 2020-2029  

Radny Pan Tomasz Szafrański – zadał pytanie ile wpłynęło wniosków o 

prolongatę podatku i jak to zostało rozstrzygnięte? 

Skarbnik Gminy wyjaśnił- wpłynęło około 30  wniosków i nie wszystkie jeszcze 

zostały rozpatrzone. Inną kwestią są wnioski dotyczące umorzenia podatków i w 

tej kwestii tez złożono wnioski. Niektóre są niekompletne i prosimy o je 

uzupełnienie. Kilka decyzji jest podjętych o umorzeniu, reszta jest dalej 

analizowana. 

Radny prosi o taką informację- ile umorzeń i prolongacji zostało udzielonych i 

na jaką kwotę. 

Skarbnik Gminy – na dzień dzisiejszy jest to  kwota 30 tysięcy złotych na 

umorzenia,  ale cały czas wpływają wnioski . 
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Radny Pan Bartosz Góral – załączniki 2 do WPF zawiera zapis  umowy są 

zawierane z  Urzędem Morskim w Słupsku a tej instytucji już dawno w Słupsku 

nie ma. Co w tej sytuacji przy zawieraniu umów? 

Radca Prawny stroną umowy jest nadal Skarb Państwa a Urząd morski to 

podmiot działający w jej imieniu. Wystarczy wprowadzić poprawkę do uchwały 

bo zapis jest nieaktualny. 

Radny Pan Tomasz Czechowicz prosi o zmianę zapisu by takich literówek nie 

omawiać na sesji . Niech uzasadnienia do uchwały będą pisane dokładniej i bez 

błędów. 

Opinie Klubu i Komisji były pozytywne. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/158/2020 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Kołobrzeg na lata 2020-2029 , 14 radnych za, 1 wstrzymujący głos. 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi  

Opinie Klubów i Komisji większość głosów była za. 

Radny Pan Bartosz Góral – wpływy z tego odbioru to kwota około  4 tysięcy 

złotyc, czyli nie wielka w skali budżetu gminy. Wśród mieszkańców jest lekkie 

oburzenie, co do podnoszenia tej stawki . Wrzucanie trawy z koszenia do 

worków i wywożone przez zieleń miejską ma wpływ na  oczyszczanie z 

odpadów zielonych posesji. Jednakże najczęściej tego mieszkańcy nie robią  i 

niestety te śmieci trafiają za płot lub do rowu. Radny uważa, żeby tej stawki nie 

podnosić i namawiać mieszkańców aby utylizowali  odpady zielone do worków. 

Radny Pan Tomasz Szafrański również popiera stanowisko radnego Pana Górala 

i jest przeciwny podnoszeniu stawki .Należy się pochylić nad ulgami w zakresie 

posiadania przez mieszkańców kompostowników. Niektóre samorządy taką ulgę 

wprowadziły. To by dopingowało mieszkańców, aby je zakładali. Złym 

kierunkiem jest podnoszenie stawki. 
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Radny Pan Tomasz Królikowski – podniesienie tej stawki właśnie wpłynie na 

zakładanie w większej ilości kompostowników. 

Radna Pani Iwona Adamusiak-Kutrowska – powinniśmy zachęcać do założenia 

kompostowników , a podniesienie stawki spowoduje, że będą wywozić odpady 

do rowów. 

Radny Pan Bartosz Goral – ta usługa wywozu opadów zielonych w workach jest 

adresowana do osób,  którzy mają niewielkie działki, głównie gdzie jest trawnik, 

czyli założenie dla nich kompostownika jest problemem. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj – apeluje o robienie sesji normalnej a nie zdalnej 

bo to powoduje , że łącze jest zrywane. Radny zadał pytanie, kiedy będzie 

robiona sesja w trybie normalnym. Czy są jakieś rekomendacje z sanepidu ,że  

trzeba robić sesje zdalne? 

Podniesienie stawki o 30% przez radnych powoduje że też inne śmieci będą 

wywożone do lasów , rowów, także jest przeciwny podjęciu nowego projektu 

uchwały,  w którym podnosi się stawki. 

Przewodniczący obrad jeśli wszyscy uznamy ,że sesja w trybie normalnym jest 

bezpieczna , to taką podejmiemy ale obecnie epidemia trwa i raczej miejmy 

uwagę na bezpieczeństwo swego zdrowia. 

Radna Pani Iwona – Adamusiak- Kutrowska można się spotykać w trybie 

normalnym, ale nie w małej sali konferencyjnej w urzędzie gminy. Mogłaby być 

w Dźwirzynie i wtedy można ją zrobić z udziałem sołtysów. 

Radny Pan Tomasz Królikowski – jeżeli uchwała dotyczy  małych posesji.  to z 

koszenia trawy niewiele zostaje odpadów, także kosz na zielone oraz jeden 

worek będzie wystarczający , a  podniesienie tej stawki nie zostanie tak 

odczuwalne przez mieszkańców. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/159/2020 zmieniająca 

uchwałę w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
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zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi, 7 za, 5 

przeciw , 3 wstrzymujące głosy. 

4) w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbioru odpadów komunalnych 

Opinie Klubów i Komisji były pozytywne 

Radny Pan Bartosz Góral prosił,  aby w tytule uchwały zamieścić, że dotyczy to 

nieruchomości niezamieszkałych, lub niech tytuł brzmi tak jakie są wymogi 

wynikające z ustawy, aby nie była negowana przez wojewodę. 

Radny Pan Tomasz Szafrański – zwiększenie tej stawki o 100%  powoduje, że w 

przypadku nowego przetargu na odbiór odpadów komunalnych, może to 

spowodować, że i tak będziemy płacić stawkę w 100%. Zadał pytanie, kiedy jest 

przewidziany nowy przetarg na odbiór odpadów? 

Radny Pan Krzysztof Filipowicz- powiedział, że w uzasadnieniu do uchwały 

jest wyjaśnienie , że dotyczy to nieruchomości niezamieszkałych. 

Pracownik urzędu Pan Mariusz Dubiński – jeśli chodzi o tytuł uchwały to na 

komisji radni uznali, że tytuł uchwały ma zostać w takiej formie , jaka została 

przygotowana. Jeżeli w tytule uchwały wpiszemy wprost zapis nieruchomości 

niezamieszkałe, to nie do końca będzie to odpowiadać zapisom uchwały . 

Nieruchomościami niezamieszkałymi są też domki letniskowe, a one pod tą 

uchwałę nie wchodzą. Zapis wprost z ustawy jest trochę zagmatwany 

wprowadziłby więcej zamętu. Radni na komisji wyrazili zgodę na taki zapis. 

Pod konie lipca ogłosimy przetarg na odbiór odpadów, a pod koniec września 

będziemy wiedzieć jakie mamy stawki.  

Radca prawny przychylił się do opinii pracownika urzędu gminy, że 

nazewnictwo tej uchwały jest odpowiednie. 

Radny Pan Bogusław Grygiel dziwi się zadawaniu tych samych pytań, skoro 

wszystko zostało wyjaśnione na Komisji . Szanujmy swój czas i pracowników 

urzędu. 
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Radny Pan Bartosz Góra – na komisji nie było radcy prawnego, stąd dziś zapytał 

ponownie swoje pytanie , by uzyskać odpowiedź od mecenasa. 

Radny Pan Tomasz Szafrański – czy przy nowym przetargu na odbiór opadów 

komunalnych Zieleń Miejska może zastosować dla terenów niezamieszkałych 

górną stawkę ? 

Pracownik urzędu Pan Mariusz Dubiński – pracownik wyjaśnił zasady podjęcia 

tej uchwały. To nie ma  żadnego przełożenia w przetargu. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/160/2020 w sprawie 

ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbioru odpadów komunalnych 13 

głosami za, 1 głos przeciw, 1 wstrzymujący. 

5) w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właściciel 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezoodpływowych i transportu nieczystości ciekłych  

Opinie Klubów i Komisji były pozytywne 

Pracownik urzędu Pani Kamila Rylowska podała wysokość poprzednich stawek. 

Radny Pan Bartosz Góral – zwrócił się do radnych ,by  naciskali pisemnie  na 

wodociągi na robienie inwestycji na naszym terenie ,aby jak najmniej było 

szamb. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/161/2020 w sprawie 

ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbioru odpadów komunalnych 15 

głosami za. 

6) zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso  

Opinie Klubów i Komisji były pozytywne 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/162/2020 w sprawie  
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zmiany uchwały w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 12 głosami za 

7) zmiany uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego  

i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów płatności 

dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso  

Opinie Klubów i Komisji były pozytywne 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/163/2020 w sprawie  

zmiany uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego  

i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów, terminów płatności 

dla inkasentów i wynagrodzenia za inkaso, 12 głosami za. 

8) zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej  

Opinie Komisji i klubów były pozytywne 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/164/2020 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie opłaty targowej, 13 głosami za. 

9) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości ( ob. ew. Korzystno) 

Opinie klubów i komisji były pozytywne. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/165/2020 w sprawie w 

sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości ( ob. ew. Korzystno), 15 

głosów za. 

10) w sprawie zbycia części nieruchomościami gruntowych  ( ob. ew. 

Obroty) 

Opinie klubów i komisji były pozytywne. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/166/2020 w sprawie 

zbycia części nieruchomościami gruntowych  ( ob. ew. Obroty), 15 głosami 

za. 

11) w sprawie zbycia części nieruchomości gruntowych ( ob. ew. Karcino)  

Opinie klubów i komisji były pozytywne. 
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Przewodniczący obrad na prośbę radnego  Pana Krzysztofa Chabaj odczytał 

projekt uchwały. 

Radny Pan Tomasz Czechowicz czy będziemy robić dla tego terenu studium. 

Czy ta nieruchomość może być sprzedana według innej wartości. 

Radny Pan Bartosz Góral studium jest obecnie zawieszone jest robiony plan 

miejscowy dla obrębu Karcino. 

Radny Pan Tomasz Królikowski – działka jest w przetargu nieograniczonym. 

Kto da więcej za działkę ,  ten ją kupi. 

Pracownik urzędu Pani Roza Smarul – w studium ta działka jest na cele rolne. 

Jest duże zainteresowanie tymi gruntami w Karcinie. Czekanie na zamianę 

studiu i planu jest nieokreślone w czasie. 

Radny Pan Tomasz Szafrański – kto może kupić tą działkę. 

Pracownik Pani Roza Smarul-  będą określone warunki przy sprzedaży działki w 

przetargu. 

Przewodniczący Rady – dodał, że każdy może kupić działkę nie ma 

ograniczenia czy jest rolnikiem , czy też nie.  

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/167/2020 w sprawie 

zbycia części nieruchomościami gruntowych  ( ob. ew. Karcino), 13 głosami 

za, 2 wstrzymujące głosy. 

12) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Kołobrzeg 

Opinie klubów i komisji były pozytywne. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/168/2020 w sprawie 

wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Kołobrzeg, 15 głosami za 

13) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Kołobrzeg 

Opinie klubów i komisji były pozytywne. 
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Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/169/2020 w sprawie 

wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Kołobrzeg, 15 głosami za. 

14) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Kołobrzeg w części obrębu Dźwirzyno, w granicach 

działki o nr ew. 819 

Opinie klubów i komisji były pozytywne. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/170/2020 sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Kołobrzeg w części obrębu Dźwirzyno, w granicach działki o nr ew. 819, 15 

głosami za. 

15) w sprawie nadania nazwy ulic w Niekaninie 

Opinie klubów i komisji były pozytywne 

Radny Pan Krzysztof Chabaj prosi , aby po podjęciu uchwały zostały 

dostarczone do odpowiednich instytucji. 

Pracownik urzędu Pani Marta Grabczak – potwierdziła, że po opublikowaniu w 

Dzienniku Urzędowym Woj. Zach. zostanie ona przekazana do odpowiednich 

instytucji i także do sądu do ksiąg wieczystych. 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/171/2020 w sprawie w 

sprawie nadania nazwy ulic w Niekaninie, 15 głosami za. 

16) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy ulic w Niekaninie 

Radny Pan Bartosz Góral- wyjaśnił , że próbuje się nadać nazwę ulicy w 

Zieleniewie, ale jest utrudniony problem z jednym z właścicieli nieruchomości. 

Co należy w tej sytuacji  zrobić , czy można zgodę ominąć, jeśli osoba nie 

odbiera pism z urzędu? 

Przewodniczący obrad- prosił aby pytanie radny przesunął w wolnych 

wnioskach i oświadczeniach. 

Opinie klubów i komisji były pozytywne 
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Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/172/2020  zmieniająca 

uchwałę w sprawie nadania nazwy ulic w Niekaninie, 15 głosami za. 

17) ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kołobrzeg na rok 

szkolny 2020/2021 

Opinie klubów i komisji były pozytywne 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/173/2020  ustalenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kołobrzeg na rok szkolny 

2020/2021, 15 głosami za. 

18) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki Grypy dla Mieszkańców 

Gminy Kołobrzeg w wieku 65+ 

Opinie klubów i komisji były pozytywne 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/174/2020  w sprawie 

Gminnego Programu Profilaktyki Grypy dla Mieszkańców Gminy 

Kołobrzeg w wieku 65+, 15 głosami za 

19) w sprawie szczegółowych warunków i trybu przyznawania dorocznych 

nagród za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 

upowszechniania i ochrony kultury 

Radny Pan Krzysztof Chabaj – czy nie powinna być uchwała wycofana , bo ona 

się pokrywa z tym ,co przełożyliśmy do prac w Komisjach w dziedzinie sportu i 

edukacji. 

Radny Pan Tomasz Czechowicz – zastanawia się, czy nie zrobić takiego pakietu 

wszystkich uchwał w zakresie stypendiów w sporcie, edukacji i osiągnięć 

artystycznych? Chodzi o wspólne planowanie pieniędzy na ten cel do budżetu 

gminy. Może warto zastanowić się nad statuetką,  jako nagroda coroczna za 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej. Niech to ma wydźwięk 

promocyjny na przyszłość. 

Radny Pan Bogusław Grygiel – ma trochę inne zdanie . Uchwała ta się nie 

pokrywa z sportem i edukacja a twórczością artystyczną. Nie powinny być one 
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łączone to spowoduje za duży regulamin  warunków i zasad przyznawania 

stypendiów i nagród. 

Radny Pan Bartosz Góral – też uważa, że nie należy łączyć tych uchwał. 

Odrębną kwestią są zasady przyznawania stypendiów i w dziedzinie sportu i za 

wyniki w edukacji a co innego przyznanie nagrody a nie stypendium za 

osiągnięcie w dziedzinie twórczości artystycznej. 

Radny Pan Krzysztof Chabaj zgadza się z powyższą argumentacją. Uchwała jest 

ogólnikowa nie ma w nich szczegółów. Nie ma podanej kwoty nagrody. 

Radny Pan Bogusław Grygiel – nagroda zgodnie z zapisem może być rzeczowa 

i pieniężna. Może udzielenie kwoty będzie należało do kompetencji Wójta 

Gminy. Ogólna kwota na nagrody z tego tytułu będzie zamieszczona w uchwale 

budżetowej . 

Opinie klubów i komisji były pozytywne 

Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/175/2020 w 

szczegółowych warunków i trybu przyznawania dorocznych nagród za 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i 

ochrony kultury, 15 głosami za. 

20) zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Sportu, Turystyki i Rekreacji w 

Dźwirzynie 

Opinie klubów i komisji były pozytywne 

Radny Pan Tomasz Szafrański zadał pytanie jak widzi się sposób 

administrowania obiektu Gminnego Centrum Sportów Wodnych ile osób 

zostanie zatrudnionych i jakie są symulacje kosztów i czy przewiduje się 

stanowiska kierownicze. 

Dyrektor GOSTIR Grzegorz Czachorowicz- powiedział, że zgodnie z studium 

wykonalności do projektu inwestycji zakłada zatrudnienie 7 osób . Nie 

przewiduje się zatrudnienia kierowników. Co do kosztów nie jest w stanie na 

chwilę obecną wskazać kwoty. Będzie to widać po roku  użytkowania obiektu. 
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Rada Gminy Kołobrzeg podjęła Uchwałę Nr XIX/176/2020 w sprawie 

zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Sportu, Turystyki i Rekreacji w 

Dźwirzynie, 15 głosami za. 

Radna Pani Iwona Adamusiak- Kutrowska miała wątpliwości co do braku 

głosowania nad uchwała w sprawie zbycia części nieruchomości 

gruntowych ( ob. ew. Obroty ) nr druku 172. 

Po sprawdzeniu nagrania sesji stwierdzono, że wymieniona uchwała przez 

radną została zgodnie z porządkiem obrad przegłosowana. 

3. Wolne wnioski i oświadczenia . 

Radny Pan Tomasz Czechowicz odniósł się do składanych interpelacji co do budowy 

centrum sportowo- rekreacyjnego w Zieleniewie. Odpowiedzi są do obecnego stanu 

już nieaktualne. Radny  chce wiedzieć jaki jest obecny status tej inwestycji 

Radny Pan Zygfryd Zygowski – zadał pytanie czy jest zakończony projekt chodnika 

przy ulicy Różanej w Zieleniewie? 

Radny Pan Bartosz Góral – ponowił kwestię nadania nazwy ulicy w Zieleniewie, ale 

jest utrudniony problem z jednym z właścicieli nieruchomości. Co należy w tej 

sytuacji  zrobić , czy można zgodę ominąć, jeśli osoba nie odbiera pism z urzędu? 

Radca prawny – jeżeli jest współwłasność nieruchomości, to ustawa o drogach 

publicznych musi być zgoda właściciela. Połowa współwłaściciel może wystąpić do 

sądu o zobowiązanie tego właściciela o złożenie takiego oświadczenia woli. 

Orzeczenie sądu taką zgodę może zastąpić. 

Pracownik urzędu Pani Elżbieta Retyk- jeżeli chodzi o dokumentację centrum 

sportowo- rekreacyjne w Zieleniewie oczekujemy na informację od projektanta do 

poniedziałku. 

Co do projektu ulicy Różanej – dokumentacja projektowa została złożona przez 

projektodawcę. 

Radny Pan Tomasz Królikowski – odniósł się do zaskarżonej decyzji w zakresie 

wiaduktu przy wyjeździe z Budzistowa do SKO. 

4.  Zamknięcie Sesji.  
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Sesja trwała w godz. 10:00- 13:30 

Na tym protokołowanie zakończono. 

 

Protokołowała:                                                  Przewodniczący Rady Gminy 

 

Magdalena Jachimowicz                                        Julian Nowicki 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


